
Vragen gemeente Hilversum (2)
• Groen Links vraagt of de niet in alle gevallen aansluitende dekking van de ongevallenverzekering 

bij de verwachting van de veiligheidsregio en de medewerkers in de veiligheidsregio Gooi en 
Vechtstreek heeft geleid tot een situatie dat een medewerker onvoldoende verzekerd was en 
hoe die is opgelost

Reactie:
Het probleem van de niet in alle gevallen aansluitende dekking van de ongevallenverzekering 
betrof met name de vraag of voldaan werd aan de definitie van het begrip ongeval zoals 
verzekeraars dit hanteren. Dit heeft landelijk geleid tot enige discussies met getroffen 
personeelsleden en dit heeft ook de landelijke pers bereikt.
In Gooi en Vechtstreek hebben dergelijke situaties zich niet voorgedaan. 
In de voorstellen omtrent het oprichten van de stichting waarborgfonds zal hierop nader 
ingegaan worden.

• de ChristenUnie informeert naar ontwikkelingen waardoor het expertisebureau noodzakelijk zou 
zijn en of haar vermoeden klopt dat een reden voor deelname aan de stichting de toenemende 
claimcultuur is, die overwaait vanuit Amerika; burgemeester Van den Top heeft het beeld dat 
het te maken heeft met formalisering, de dekkingskwestie, het beperkt aantal aanbieders en 
stijgende premies; hierop niet bewegen creëert dan een ongewenste situatie met eventueel 
problemen;

Reactie:
De conclusie van burgemeester Van den Top is juist. 

• de PvdA informeert of de landelijke kwestie met de minister van Justitie en Veiligheid is 
besproken en wat de uitkomst daarvan was; burgemeester Van den Top gaat dat na en komt bij 
het tweede deel, over het waarborgfonds, hierop terug.

Reactie:
De voorstellen omtrent het oprichten van een stichting Risicobeheer en een stichting 
Waarborgfonds zijn besproken met een groot aantal partijen, onder meer het Ministerie van 
Justitie en Veiligheid. Het ministerie staat positief tegenover de voorstellen.


